

IL NORODD

Møte i «Ressursgruppen» 03.06.2026.

15 personer til stede: *Henry Opland, Geir Aakvik, Helge Råket, Helge Kruse, Johan Aas, Einar Steinhaug, Ann-Mari Hammer, Ingard Warvik, Kirsti Warvik, Ann Helen Bremnes, Ingebjørg Hoel, Jan Erik Strøm, Arnt Eilertsen, Per Dagfinn Fagerli og Ola M Hilstad.*

«Spreke seniorer» var fraværende. Var på sommeravslutning m god mat og demo av nye øvelser.

Ola leste sitt dikt: «*Ruphert, Hasse, Alfons, Robban, Finn-Arnold og Jens-Petter.*»

Ola: Det ble fattet et vedtak på årsmøtet i Norodd senior 13.03. om at senior blir tilsluttet hovedlaget. En situasjon som gjør det lettere for de to gruppene å «snakke sammen». Og da om et mulig samarbeid. Johan foreslo på vårt møte 23.03. at det dannes en firergruppe med to fra hver gruppe, som presenterer en *innstilling* angående sammenslåing på vårt møte 03.06.

Helge presenterte firergruppens *innstilling*. Og uttrykte at flytting til nytt lokale gjør at vi i større grad enn før ønsker at seniorgruppen og «Ressursgruppen» slås sammen. Og organiseres som egen gruppe (navn?) under hovedlaget. Det utarbeides et eget skriv om dette, som leder i senior Helge lager (som eneste formelt valgte leder i de to gruppene). Firergruppen hadde hatt oppe flere saker. *En ny gruppe..Sofagruppen ønskes i klubblokalet. Gjennomførbart. Det arbeides videre m saken. *«Saltkjøtt-kveld» og «Skrei-kveld». Disse tradisjonelle kveldene i seniorregi har ikke opplevd det beste oppmøte de siste årene. Kveldene har vært på fredager. Å legge arrangementene til onsdager eller torsdager, kan i flg Henry, være verdt å prøve.

*Hjemmesiden gir for lite info. Få fra «Ressursgruppen» er på stevner. Kan hjelpe med egen fane der. Henry: For lite info utover byen også.

*Jubileumsbok: Henry jobber med jubileumsboken til 100årsjubileet i 2029. Helge vil høre med Terje Holm (som hadde sitt virke ved det nedlagte Holms trykkeri) om trykking. Hva skal trykkes? Henry foreslår at man tar utgangspunkt i 50årsboka. Tenker fra da av og frem til i dag. Og Atlanten stadion: Lang historie som er viktig for oss i laget. Og om da Sogn splittet svømmegruppa.

**

Svømmegruppen ønsker personer til hjelp på svømmetreningen. De sliter med få voksne for tiden. Det er ikke lov til å henge opp innrammede historiske bilder i gangen. En begrunnelse savnes. Det kommer 100 fra Folkeuniversitetet 10. juni kl.10-14. Aktiviteter. Behov for hjelp fra oss.

**

Her følger noen tanker som fremkom under møtet. Kun et forsiktig utdrag. Man virket engasjert.

Om organisering: Det er mye som må gjøres annerledes, skal man få til ordninger som fungerer under arrangementer. Vi i dagens Ressursgruppe vil (utifra alder) om noen år ikke kunne delta. Hvordan tiltrekke seg nye/ynge krefter? Det må skje på møter lagt utenom arbeidstid. Nevnt ble kl 18-19 som møtetid. En ressursgruppe uavhengig av «oss gamlingen», som en uttrykte.

(Så fortsetter vi med onsdagsmøtene våre, til vanlig tid, kl 11.30. Et tidspunkt da yngre krefter ikke har anledning til å møte. Kanskje ender vi opp i to Ressursgrupper. En med- og en uten dikt).

Mange trakk inn opplevelser av våre roller under arrangementer. Manglende kommunikasjon er til stede. En av oss hadde på et stevne blitt fortalt at vi var en gjeng gamle menn. Hva er vår rolle? Hva er kommunens rolle? Lite blir ordnet fra *kommunens side* før stevner. Vi mangler kunnskap om hvordan være funksjonær. Visste ikke før øvelsen hva vi skulle gjøre, fortalte en. Det er for mye folk nede på stadion. En foreslo at en gruppe skisserer et opplegg som sendes inn til laget. Prosjektgruppe ble nevnt. Få til kommunikasjon med kommunen. Tenke inn struktur. Faglig innhold.

Johan vil levere et eget notat med utkast til organisering.

Vipps til senior 835962.

Referat: Ola M Hilstad